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Hei,

Oversendes for føring i websak.

Vennleg helsing

Anne Lise Molvik | Rådgjevar

E-post: byggesak@alver.kommune.no

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Ved ytterlegare spørsmål, ver venleg å ta kontakt med oss på innbyggjarservice. Informasjon om
opningstider finn du på www.alver.kommune.no/innhald/plan-bygg-og-eiendom/treng-du-hjelp/
eller ved å ringe telefon 56 37 50 00.

Innsending av søknadar og anna dokumentasjon i saker skal sendast til
postmottak@alver.kommune.no
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Viser til brev frå kommunen 12. mars 2020 om å få byggja på ei tomt som i dag er registrert som 
fritidsareal på garden min. 
Om dette arealet har eg alt skreve ein del, så det er godt dokumentert i mappa mi kor uegna dette 
arealet er for det formålet - og typisk nok har det aldri vore brukt som fritidsareal av dei som bygde 
der.  
 
Planen min var at fritidsareal oppe på flata ville vera ei langt betre løysing for dei ni einingane på det 
som tidlegare heitte Solbakken byggefelt. No gjev eg oppå den planen - basert på det som 
kommunen skriv i brev av 12. mars. Eg vil formidla den avgjerda kommunen har tatt til dei som har 
pressa på for ei endring av fritidsareal i byggjefeltet. 
 
Denne e-post er starten på ein prosess som eg vonar kan leia til att tomta for fritidsareal vert 
handsama som ei delingssak - og som ei mindre bruksarealendring på 173/3. 
Eg vil gjerne ha eit møte om dette - og gjerne ei befaring saman med dykk om dette. Målet er å 
verta einige om rammene og viktige milepæler for den vidare prosessen. 
 
Ser fram til å høyra ifrå dykk so raskt som mogeleg. Pga arbeidsoppgåver eg har, treng eg minst ei 
vekes varsel for å kunne planlegge ein tur til Rydland. For meg vil 4. september vera ein passande 
dag, men eg er fleksibel. 
 
mvh 
Inge Herman Rydland 
41279370 
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